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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 
 

Data: 23 de maig de 2022 
Lloc: Sala de Plens de la seu del Districte de Nou Barris (Pl. Major de Nou Barris, 1) 
Hora: 18:30 h. 
 
Presideix: Il·lma. Sra. Gemma Sendra i Planas, presidenta del Consell del Districte de Nou 
Barris 
 
Assistents: 
 
Il·lm. Sr. Francesc Xavier Marcé Carol, regidor del Districte de Nou Barris 
 
Sra. Sheila María Guerra Andrés (PSC) 
Sra. Sara Belbeida Bedoui (PSC) 
Sr. Andrés Rodríguez Domínguez (PSC) 
Sra. Sonia Nieto Sánchez (PSC) 
Sr. Jordi Bouzón Magriña (PSC) 
Sr. Antoni Pallarès Davó (PSC) 
Sra. Esther Flaquer García (BComú) 
Sra. Carolina Recio Cáceres (BComú) 
Sra. Alexandra López Lorente (BComú) 
Sra. Rosa Martín Vega (BComú) 
 
Absents: 
Sr. Dídac Ramírez Casas (PSC) 
Sr. Guillem Gabarnet Colomines (BComú)  
 
Convidats: 
 
Sr. Eduard Vicente Gómez, Gerent del Districte 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Constatada la existència de quòrum legal, obre l’acte la Presidenta del Consell del Districte de 
Nou Barris a les divuit hores i quaranta-cincs minuts,  la qual, dona la benvinguda tant al 
regidor,  consellers/eres i públic presents a la sala com a aquelles persones que segueixen el 
desenvolupament de la sessió, bé a través de videoconferència a l’enllaç facilitat com a 
aquelles persones que segueixen la sessió a través de l’streaming. Torna a recordar al públic 
en general que les preguntes es facin per escrit de manera anticipada, per a poder agilitzar les 
sessions, que l’equip de govern pugui tenir les respostes preparades i poder fer el seguiment 
de les respostes 
 
Sense més preàmbuls, les intervencions a l’Audiència comencen amb les persones que han fet 
preguntes anticipadament, constataran si les persones es troben presents o a distància i 
seguiran les respostes del regidor del Districte. 
 

1) Marisa Cuestas 
 
Pregunta anticipada: 
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“Soy vecina de la calle Lorena esquina Passeig Valldaura, hace muchos años que vengo 
reclamando de forma prexesencial y escrita, por el espacio infantil que está detrás del Caprabo 
y calle Lorena, de la Plaza de la República. Esta en un estado lamentable, viejo, desgastado 
peligroso, sólo queda un tobogán roto, en invierno si llueve no se puede usar porque se junta 
agua en la arena y en verano el metal por donde deslizarse calienta y quema. Bancos des 
pintados y con astillas, cercas ídem, emparchadas, ya se ha herido algún niño. Sin respuesta, 
Yanet Sanz me dijo que tendríamos la ballena del parc Central que es para más mayores, eso 
fue en las últimas elecciones, y este espacio no se digna nadie en venir a verlo gracias 
 “Reivindico una plaza reservada para personas con discapacidad delante del ateneu calle 
estudiante y sustraer alguna plaza de bici al menos   dos o tres  plazas  de bicicletas para la 
plaza reservada a personas con discapacidad  sin matricula”  
 
Com que ni esta present a la sala ni connectada telemàticament, la presidenta ajorna la 
resposta a més tard 
 

2) Jordi Vidal 
 
Pregunta anticipada: 
 
“Em poden informar sobre la data d'implantaciò de l'àrea verda d'aparcament a la zona del Turó 
de la Peira, concretament a la vorera nord del Passeig Fabra i Puig? Es va implantar al sector 
de Vilapicina, però els veïns de la vorera nord del Passeig Fabra i Puig no hi podem aparcar, 
malgrat tenir-la davant de casa pel que ens sentim discriminats com a ciutadans.” 
 
Com que ni esta present a la sala ni connectada telemàticament, la presidenta ajorna la 
resposta a més tard 
 

3) Nuria González 
 
Pregunta anticipada: 

“Voldria saber que esta passant al camp de la Damm, últimament s'estant portant a terme 

trobades d'alguns grups de persones ( sembla que sigui alguna entitat organitzada). Desde que 

es va decidir no enderrocar els vestuaris , s'han fet com a minim 3 trobades. ¿Estan 

autoritzades per part de l'Ajuntament?” 

Com que ni esta present a la sala ni connectada telemàticament, la presidenta ajorna la 
resposta a més tard 

4) Trini Cuesta 

Preguntes anticipades: 
 
 
A)”Volem transmetre la queixa dels veïns i veïnes que viuen a l'illa del carrer Gasela. Des de fa 
molts dies (possiblement des que es va canviar l'hora) l'enllumenat d'aquesta illa s'encén mitja 
hora o quaranta-cinc minuts més tard que la resta dels carrers de Guineueta. És a dir que cap a 
les 21h la Guineueta en general té enllumenat i aquesta illa fins a 21'45h no té llum. 
Això comporta un risc pel veïnat que quan surten a llençar les escombraries o treuen el gos o 
van cap a casa, poden ensopegar o no facilita l'entrada a casa seva perquè no es veu res... 
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Demanem que aquesta irregularitat se solucioni al més aviat possible, per tal d'evitar riscos 
innecessaris i evitables.” 
 
En sala, demana que es solucionin les incidències descrites en la illa indicada. L’ha transmès a 
gerència, regidoria.. i encara no tenen resposta. Amb la foscor si hi ha caigudes, l’Ajuntament 
serà responsable 
 
B)” En diverses reunions amb el districte hem demanat que se senyalitzin els carrers del barri 
de la Guineueta amb plaques que informin del carrer i el nombres corresponents, per tal de 
facilitar la ubicació. Volem informació sobre aquest tema.” 
 
En sala afegeix que, l’altre dia, una ambulància donava voltes incapaç de trobar la forma 
d’entrar per la manca de senyalització adequada. 
 
C) “En el carril bici de Passeig Valldaura a l'alçada de la benzinera no està senyalitzat el pas 
per a vianants i altre punt que tampoc està senyalitzat es a l'alçada del carrer Alsina, també en 
el Passeig Valldaura” 
 
En sala afegeix que l’altre dia una veïna casi resulta atropellada per una bicicleta i deaman que 
es senyalitzi per a evitar riscos i accidents. 
 
El regidor contesta a la pregunta A) que l’enllumenat està centralitzat perquè es tracta 
d’enllumenat públic. Ho hem dit vàries vegades i tornaran a insistit en aquest tema. El regidor 
dona la raó a la intervinent, informa que han avisat, ho tornarem a dir ara perquè no tenim 
capacitat per a tocar “les màquines” i modificar-ho. En aquest cas, hi ha dos relés que obren o 
tanquen en funció de la llum solar o la foscor. Amb tot, ho tornaran a comentar i a demanar i 
confia en que s’arregli. A la pregunta B) el regidor contesta que també és un tema repetitiu. 
També està demanat, dit i insistit però opina que, a diferència de l’altre tema, si que es pot fer 
algo des del districte. Per anuncia que ho farà el districte. I pel que fa a la pregunta C), no tenia 
nota anterior, per la qual cosa, prenen nota ara i ho passaran però de totes maneres el fet de 
senyalitzar tampoc garanteix el comportament adequat dels ciclistes. Una cosa no soluciona 
l’altra però es evident que s’ha de senyalitzar. Per tant, ho farem. 
 

5) Emilio 
 
Pregunta anticipada: 
 
“No entiendo muy bien, que en barrios de clase baja se implanten zonas azules y verdes. Me 
parece de degenerados. Estamos hablando de barrios de clase baja. clase baja ingresan 
11,343€ anuales.” 
 
Com que ni esta present a la sala ni connectada telemàticament, la presidenta ajorna la 
resposta a més tard 
 

6) Joaquin Esteban Gago 
 
Preguntes anticipades: 
 
A)”Cuantas promociones de vivienda adaptades tienen previsto construir para persones con 
movilidad reducida bien accessibles o dogmatizadas a las necesidades de cada persona, sin 
límite de cifra o superando el límite porque sí ponen límite a quien se las otorgan.” 
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En sala complementa la pregunta dient que, en les promocions en favor exclusivament de les 
persones amb discapacitat, les persones que no arriben al mínim el fan enrere i els que es 
passen del topall màxim, també. Per tant vol saber a qui els donen aquests habitatges 
 
B) “Cuantas licencias de taxi adaptado piensan poner encima de la mesa para cobrir el dèficit 
de taxis, como mínimo 350 licencias, 300 adaptados y 50 sin adaptar para las persones que no 
vamos en sillas de ruedas”. 
 
En sala complementa la pregunta dient que hi ha un dèficit de taxis en relació a la demanda de 
servei i molta espera quan truques al servei. 
 
C) “A la empresa Cetransa que creo que lleva esto del taxi si no me equivoco poner una 
centralita de teléfonos con 10 personas atendiendo las llamadas de las peticiones del taxi y 
acabar con la espera de estar toda la mañana llamando para aconseguir un taxi y, cuando te 
responden, te dicen que los taxis están agotados y el presupuesto también, como me sucedió a 
mí cuando por primera vez necesité un taxi; esto es inaudito y solo se arregla subiendo el 
presupuesto y en lugar de pagar 1 euro se pagant 2 euros por taxi cada uno que necesite un 
taxi y el resto por cuenta de la empresa que lleva este Servicio y el ayuntamiento subir la 
aportación a este servicio”. 
 
D) “En las cases tapiades de la calle Horizontal esquina Garrofers es donde deberian construir 
las viviendas de emergència que son 5 casas de planta baja, en lugar del campo de la Damm y 
ese terreno dejarlo para un auditorium y un pabellón Deportivo multiusos para toda classe de 
actividades de las entidades de Porta cuando el tiempo està encapotado amenazando lluvia y 
no suspender las actividades de las fiestas de Porta y cuando se necesite por imclemencias del 
tiempo. Fomenten la cultura y menos vivienda en terreno Deportivo y dos plantes de pàrquing 
en régimen de alquilar y rotación y menos huertos.” 
 
En sala afegeix que, pel que fa al cementiri de Sant Andreu del Palomar, que e stroba en 
territori de Nou barris, hi ha una llei mortuòria que, segons diu, prohibeix edificar cap amunt 
però no cap avall. Per tant, demana fora del cementiri la construcció de dos plantes de 
pàrquing en règim de lloguer en el terreny que hi ha al mig entre el cementiri i el carrer Pintor 
Alzamora i a la part de dalt posin tota la classe de verd que vulguin. 
 
A la pregunta A) el regidor contesta que preguntaran a l’IMHAB com es gestiona aquest tema 
perquè ara mateix se sent incapaç de respondre amb un mínim de precisió. Per tant, ho 
preguntaran i li faran saber a l’intervinent. Li sembla una mica estrany i sorprenent el tema dels 
límits que comenta l’intervinent així com que hi hagi promocions amb exclusivitat per a les 
persones amb discapacitat i, com no ho sap, ho preguntarà. 
 
A les preguntes B) i C) el regidor diu que el servei de taxi és un servei privat i l’Ajuntament 
promou un mínim de serveis de caràcter públic. Es inimaginable que es disposi d’una centraleta 
amb 10 persones com demana l’intervinent. Per tampoc sap en aquests moment de quantes 
llicències de taxi hi ha a la ciutat. També ho preguntaran i li faran saber. 
 
A la pregunta D) el regidor contesta que la idea que va haver en algun moment de construir 
habitatges en aquest indret, això no succeirà, està descartat. No hi ha prevista cap promoció 
d’habitatges en l’antic camp de la Damm. Pel que fa a la construcció d’un pàrquing, hi ha un 
problema complex i és que la política municipal ara per ara no és la de construcció de pàrquing. 
Ho fa en tot cas BSM que és una empresa comercialitzadora de l’Ajuntament i la empresa 
SABA. Quan van plantejar la possibilitat d’aparcaments al carrer Pintor Alzamora, ells 
consideren que no és sostenible. Es una hipòtesi complicada fins i tot discutible però és el que 
els diuen. El regidor no es mostra molt conforme amb el que li diuen perquè la implantació de 
les zones verdes i els carrils bici, plategen un problema d’aparcament a la ciutat que fa 
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necessari replantejar-se aquest política municipal però ara per ara és molt difícil que hi hagi 
pressupost d’inversions en aparcaments no associats a equipaments com el que menciona 
l’intervinent. 
 
L’intervinent fa una proposta en el sentit que la empresa a la que li adjudiquin la obra del 
pàrquing sigui la que gestioni els lloguers i quan hagi amortitzat la obra faria la reversió del 
pàrquing a l’administració. 
 
A partir d’aquí, la presidenta del Consell del Districte dona la paraula a les persones del públic 
presents a la sala que vulguin intervenir començant pel Sr. Bertrand de Five que vol fer una 
observació en relació al tema dels taxis que ha mencionat l’intervinent anterior a banda 
d’algunes aportacions diferents. 
 

7) Bertrand de Five. 
 

Pel que fa a la observació diu que, en algun moment, participava en el consell rector de l’IMD i 
ja aleshores va sortir el problema dels taxis. Només hi ha un 1% de la flota de taxis que siguin 
adaptats enlloc del 5% que estableix la llei. D’uns 17.000 taxis existents a la ciutat, hi ha uns 
300 que són els que recullen a les persones amb discapacitat. S’ha de complir la llei en 
especial pel que fa a la cooperativa de taxis. Informa que hi ha més de 20000 targetes que 
utilitza el col·lectiu de minusvàlids i que només hi hagi 300 taxis adaptats és molt dolorós. Es un 
problema intern municipal de govern i, si es compleix la llei, s’acabarien amb tots aquests 
problemes. 
 
El regidor contestat que no és un problema de dos partits polítics sinó que estan d’acord en que 
s’ha de complir la llei. No és política, és fer complir la llei. 
 
Pel que fa a les altres aportacions, en primer lloc, pregunta com es pot solucionar el problema 
del tancament tant aviat del parc que hi ha al poliesportiu del Turó de la Peira. Creu que s’ha fet 
alguna gestió, durant dos mesos ha anat la cosa bé però aquest vigilant passa de tot i marxa 
quan vol. En segon lloc, comenta un problema en el pàrquing del poliesportiu del carrer 
Artesania. Ja és la segona o tercera multa que li han posat quan ha d’anar a recollir a un parell 
de persones amb discapacitat. Fan fotos i desprès no et notifiquen la multa en persona dient 
que estàs absent quan ell sempre espera en el seient del conductor. En tercer lloc, torna a 
demanar el canvi de placa de reserva de minusvàlid que ha demanat fa un any; l’envien cartes, 
envia la documentació però encara no està resolt. En quart lloc, li ha sorprès i per això pregunta 
si és possible que es construeixin habitatges sense pàrquing quan la llei obliga a tenir places 
d’aparcament. Explica el cas d’una cooperativa que ha construït sense pàrquing i desprès has 
de veure baralles al carrer per una plaça d’aparcament en la zona del Mercadona. 
 
El regidor contesta que prenen nota de tot el que ha demanat l’intervinent. Li ha sorprès això 
que ha dit d’habitatges sense pàrquings perquè, en teoria, a partir d’un determinat número 
d’habitatges, has de tenir places d’aparcament. Ignora si hi ha excepcions en funció de la 
tipologia del solar o el lloc però no ho sap. Ho miren. 
 

8) Natalia 
 

La intervinent diu que en la darrera Audiència Pública va exposar un problema que té amb el 
veí de dalt de casa seva en el sentit que havia tirar a terra les parets mestres i continua fent les 
obres (ara ha tirat un mur de contenció). Demana saber si s’ha fet algo respecte de la seva 
denúncia (alguna inspecció o alguna cosa). 
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El regidor contesta que van passar nota d’aquest problema i recorda que van tenir el debat 
sobre si l’habitatge era públic o privat per a poder intervenir o no. Pregunta als consellers si 
s’ha fet algo o no.  
 
La consellera de govern Sra. Esther Flaquer Garcia diu que s’ha tramitat la queixa a l’IMHAB i 
en el consell sectorial de principis de maig van parlar amb la direcció i estant pendent de rebre 
resposta de quan faran la inspecció perquè han demanat a l’IMHAB que facin una inspecció a 
aquest habitatge (van acompanyar a la petició una fotografia que havia fet arribar la 
intervinent). 
 
La intervinent diu que a ella ningú li ha dit res, aquest senyor continua fent sorolls tant de nit 
com de dia, fent servir la serra i dient que com que es paleta sap el que està fent i ho 
continuarà fent. La consellera Sra. Flaquer diu que insistiran en la petició que es faci aquesta 
inspecció. 
 
El regidor diu que li alegra que s’estigui tramitant, que és cert que va una mica lent i confia en 
que abans de la propera Audiència Pública els inspectors hagin passat a veure’l i es tingui una 
solució per a aquesta situació. Està en tràmit. Més no pot contestar. 
 

9) Teresa Carvajal 
 
En primer lloc, vol puntualitzar en relació al tema exposat per l’anterior intervinent, que el dia 29 
d’abril van tenir una reunió amb l’INCASOL i li va fer mal el fet que no estigués present ningú 
del districte, entenent que a falta del Gerent del Districte, podria haver estat present la 
consellera tècnica Sra. Sheila Guerra. Hi ha moltes famílies afectades per aquest problema 
suportant el soroll d’aquest senyor. Considera que hauria d’haver una mica d’interès per part 
del Districte. La intervinent diu que és l’actual presidenta de l’associació de veïns i diu que, a 
diferència d’abans, no veu cap representant municipal pel barri. Lluita pel seu barri. De fet 
convida al regidor a visitar el barri perquè està molt deixat. Lluita a diari pel benestar, el 
respecte i la convivència en el seu barri i la coneixen abastament a l’IMHAB. Lluita sola però ho 
seguirà fent. Lluita per un barri que sigui digne i no que sigui com un Bronx com diu molta gent. 
Les portes estan obertes a qualsevol persona amb independència de la seva ètnia però 
necessita el recolzament de l’administració. Afegeix que allà venen molt a escombrar i netejar. 
Probablement no sigui tant necessari però hi ha un problema de convivència entre veïns en 
part per la deixadesa de l’administració cap a aquest barri. De tot això està parlant amb 
l’INCASOL però troba a faltar a l’IMHAB, com a gestor d’aquests habitatges. També s’adreça al 
conseller Sr. Andrés Rodríguez per tal que vagin pel barri. En aquest sentit, es queixa que no 
s’enteren si hi ha o no festes del barri de Porta, no s0ha penjat cap cartell ni de l’Audiència 
Pública d’avui ni del Consell Plenari de demà. 
 
En segon lloc, vol parlar de la zona verda que s’ha implantat al barri de Porta. D’entrada li 
sembla bé que hi hagi zona verda però hi ha un problema i és que on viu hi ha més vehicles 
que abans. A la zona de Renfe Meridiana hi ha molts més cotxes que abans i a mes dificulten 
el trànsit de vehicles prioritaris com ara ambulàncies o cotxe de bombers i la raó és que allà 
van a parar tots els cotxes on hi ha zona verda (cas del Passeig Andreu Nin) perquè a la zona 
de Renfe Meridiana no hi ha implantada la zona verda. Espera que se’n recordin d’aquesta 
zona que s’ha quedat penjada sense zona verda i allà ve a aparcar tothom. En aquest sentit, 
convida al regidor a venir a aquesta zona i veure el que passa i li demana una reunió per parlar 
d’això amb ella. 
 
El regidor contesta que, si s’ha de fer una reunió, es fa, no hi ha cap problema. En segon lloc, 
afirma que aquest indret no és un Bronx. És un mite que adjudica molta gent però que no és 
cert. Ara bé, és cert que hi ha un problema allà. Pel que fa a les zones verdes, és un tema 
complex, gens fàcil d’explicar i és que es tracta d’una política global: o tota la ciutat té zones 
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verdes i despès es van cobrint determinats forats o s’ha de fer per fases i aleshores passa el 
que diu la intervinent. Quan limites la zona verda a un barri i deixes per més tard un altre barri o 
determinats carrers, hi ha un petit desajust que suposa el trasllat de cotxes d’una banda a 
l’altra. Desprès quan implantes zona verda a tots els baris aquest tema s’autoregula.  
 
D’altra banda, hi ha un debat sobre si la zona verda ha de ser de pagament o no. El regidor diu 
que són 50 euros a l’any, 20 cèntims la hora i els caps de setmana no es paga. Per tant, per 
una petita quantitat econòmica, et dona el privilegi de tenir una plaça d’aparcament molt a prop 
de casa. Es pot discutir si el preu és excessiu o no. És un tema de política municipal de 
mobilitat però el cert és que no es tracta d’una política recaptatòria a diferència de la zona 
blava. Ara bé, fins que no estigui totalment desplegada la zona verda a la ciutat aquests petits 
problemes, per exemple, “ com que no em deixen aparcar aquí, me’n vaig al carrer del costat” 
es donaran i, per tant, hi hauran forats negres com el que ha indicat la intervinent i, en aquest 
senti, aquest problema s’haurà de regular a mida però és difícil regular-ho fins que no estigui 
implantada tota la zona verda. Amb tot, coneixen la problemàtica d’aquesta zona concreta i 
volen solucionar-ho amb normalitat. 
 
La consellera de govern Sra. Sara Belbeida Bedoui diu que es va rebre la sol·licitud dels veïns 
d’aquesta zona i ho han posat sobre la taula. En concret, en la Taula de Mobilitat de divendres 
passat es va tractar aquest tema. És un tema complicat perquè, si es regularitza la zona, 
desapareixeran alguns aparcaments que, per una banda és positiu perquè permetria l’accés als 
bombers, a les ambulàncies...És un tema que actualment l’estan treballant i es traslladarà una 
proposta a l’associació de veïns per a copsar la opinió dels veïns i treballar-la conjuntament. 
Conclou que, fins que no trobin un equilibri, no tiraran cap proposat endavant. 
 

10) Mª Jose Ferrer 
 
Des de Guineueta reclamen que tenen edificis amb aluminosi i moltes humitats. Diu que ara es 
farà l Fase IV i es tiraran tots els parterres que hi ha. Però els parterres que hi ha des del carrer 
Gasela fins a LLuchmajor, que són més antics, demanen retirar-los pels problemes de les 
humitats que generen en els edificis i demanen una solució. 
 
El regidor contesta que això va més enllà de la Fase IV i és més complex. En el cas dels 
edificis amb aluminosi, l’Ajuntament té un pla amb unes accions que va complint amb unes 
prioritats concretes. De la mateixa manera que es va presentar als veïns un calendari per a la 
Fase IV, el regidor demana temps per a mirar que es pot fer amb aquesta problemàtica 
concreta. Són conscients del problema, el tema està sobre la taula però el que no té ara és una 
resposta concreta. Això sí, confirma que la prioritat actual per a la Guineueta és la Fase IV. 
Amb tot, com que per a la Fase IV s’està pensant en un sistema diferent de reg, el regidor 
considera que es podria estendre a la resta del barri. 
 
Davant del fet que la intervinent diu que no es farà res i que demana la seva retirada, el regidor 
replica que no ha dit això sinó que hi ha una prioritat que és la Fase IV, que són conscients que 
el reg afecta a les parets d’alguns edificis però que en aquest moment no es pot comprometre a 
res perquè no sap les actuacions a emprendre o la dada concreta, si bé ho lliga amb la Fase IV 
i veure com es pot abordar aquesta problemàtica, tant humitats com aluminosi. 
 

11) Isabel Pinar 
 
Exposa diverses demandes. En primer lloc, sobre el rellotge que hi ha entre Canyelles i 
Guineueta, diu que porta més de dos anys parat. Demana que s’arregli. En segon lloc, exposa 
un tema que ha repetit altres vegades i és que els semàfors que van des del mercat de la 
Guineueta fins  la plaça Karl Marx duren 45 segons quan per exemple el semàfor de plaça de la 
República dura 1 minut. Volen que tots els semàfors del Passeig Valldaura durin 1 minut 
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perquè la gent ha de creuar a la carrera. Per últim, vol precisar, atès que és treballadora social, 
en relació al tema dels pisos per a discapacitats exposat pel Sr. Joaquin Esteban (intervinent 
núm. 6) que per a optar a un d’aquests pisos, ha de tenir el reconeixement de mobilitat reduïda 
i, si passa a un nivell més gran, els serveis socials, determinen un centre social. 
 
El regidor contesta, respecte del rellotge, que efectivament és un tema que ha sortit vàries 
vegades. És un tema curiós i diu que aquest rellotge és de TMB. Ho tornaran a demanar saber 
perquè no funcionen les hores. Ignora si el rellotge té una mecànica especial que no es pot 
arreglar i, per tant, ho tornaran a preguntar. Respecte del tema dels semàfors, no es pot 
plantejar en termes de dir volem que uns quants semàfors durin un determinat temps. El 
sistema de semàfors d’una ciutat és d’engranatge global. No es poden canviar un quants 
semàfors perquè afecta a la resta. No són casuals les diferencies de temps en els diferents 
semàfors de la ciutat per consideracions de caràcter tècnic. Els semàfors funcionen amb criteris 
de mobilitat i seguretat. En tot cas, com és un tema de percepció veïnal, ho plantejaran i a 
veure si és possible o no l’ampliació del tempos d’aquests semàfors. 
 

12) Esther Corrales. 
 
En primer lloc, recolza el que ha dit l’anterior intervinent respecte el tema de la durada dels 
semàfors del Passeig Valldaura. Diu que acompanya al seu pare de 87 anys i, malgrat que li 
dona pressa, s’acaben quedant a la mediana entre els dos sentits del passeig. Ho comenta per 
un tema de seguretat. La gent jove corre i ja està però a la gent gran o amb minusvalia no li 
dona temps de creuar tot el passeig, es queda al mig i això és insegur. 
 
El regidor contesta que passaran nota d’aquesta percepció ciutadana, ho miraran segur però 
adverteix que canviar els semàfors depèn d’un conjunt de coses perquè es política global de 
mobilitat. 
 
En segon lloc, diu la intervinent que s’han queixat reiteradament en diversos consells o 
audiències que falta difusió de cartellera. Normalment els contesten que cada vegada s’utilitzen 
menys cartells perquè es fa la difusió via on line. Doncs bé, la edat mitjana en els barris és 
força elevada i la gent necessita veure el cartell pegat. Per Guineueta no arriba la difusió. La 
última vegada que es van queixar, la consellera tècnica els va dir que donaria resposta i, com 
que entenc que aquest servei està contractat a una empresa, considera que si aquesta no fa la 
seva feina s’han de demanar responsabilitats. El mateix succeeix amb el tríptic de Nou Barris. 
Diu que diversos veïns i veïnes han baixat amb els seus carrets de la compra a l’Ajuntament 
per a agafar els tríptics i fer la bustiada pel seu compte però no els han deixat. Li agradaria 
saber quants d’aquests tríptics s’han quedat en les caixes. Una solució relativament senzilla 
que han parlat els veïns és repartir una caixa per col·legi i que per megafonia es digués als 
alumnes i als pares que agafin els tríptics. En canvi el que veuen és que estaven les 
propagandes quan ja s’estaven fent les festes. Desprès van als actes poca gent. Es un esforç, 
hi ha uns diners invertits... creu que falta més difusió en general. 
 
El regidor dona la raó a la intervinent en el senti de reconèixer i és que hi ha un problema de 
difusió que no acaba d’entendre. Amb la empresa s’ha parlat moltes vegades, s’han fet 
fotografies, ara estan discutint la forma de posar els cartells per tal que no es caiguin. És una 
empresa a nivell de ciutat, no hi ha mala gestió, els cartells es fan i es posen, ho han pogut 
comprovar però és un problema que els preocupa. Ara bé, és veritat que no es pot passar del 
paper a digital en un parell de dies per les raons que ha exposat la intervinent però és cert que 
no entenc la dificultat que el paper aguanti a les parets i què és el que està passant, per la qual 
cosa, els esta sent dificultós trobar la fórmula per tal que la informació es pugui transmetre com 
es feia abans i no acaben de trobar la solució. Agraeix la proposta de la intervinent i creu que la 
solució passa per mecanismes de complicitat amb el veïnat. 
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La consellera tècnica explica que els tríptics s’han enviat als equipaments del districte i en la 
seu només s’ha quedat un mínim 
 
El regidor diu que passa una cosa molt curiosa. Els tríptics es distribueixen entre centre cívics i 
equipaments del districte però desprès hi ha una queixa generalitzada que no arriben. S’ha 
d’analitzar perquè no arriba quan s’està distribuint i, en canvi, aquí a la seu no es queda cap 
caixa amb programació en paper. És un tema obsessiu perquè la queixa és reiterada en el 
sentit que no arriba la informació. Per tant, es pregunta què està passant? Perquè al districte 
no es queda cap caixa. S’haurà d’analitzar bé el problema i cercar noves fórmules de difusió 
com alguna de les propostes que ha fet la intervinent. Insisteix en que la intervinent té raó, que 
és un tema que els preocupa i a més és un tema no només del districte de Nou Barris sinó que 
passa també en altres llocs de la ciutat. 
 

13) Rafael Gonzalez. 
 
En primer lloc i, en relació al problema de la cartellera proposa  que enlloc de penjar els cartells 
fora de les porteries dels edificis que es pot despegar, caure o trencar, lliurar-los als presidents 
de les comunitats de propietaris i que aquests els pengin als taulons d’anuncis de les escales i 
així rebre la informació tots els veïns. 
 
El regidor troba la proposta difícil perquè no és fàcil trobar als presidents els dies laborables i 
en alguns casos no et deixen posar res però en tot cas creu que tots junts hem de pensar com 
solucionar aquest tema perquè és un problema. 
 
A continuació exposa altres qüestions: en primer lloc, en relació a l’habitatge, pregunta quants 
habitatges públics s’han construït durant aquest mandat, quants hi ha pendents de construcció i 
quants s’han acabat. Així mateix, quantes persones estan demandant habitatges i quantes 
estan en pensions o albergs, quants desnonaments hi ha pendents en aquest districte, quines 
han estat les mesures adoptades per l’Ajuntament en relació a les màfies de la ocupació cada 
cop mes extenses. Sap que no són preguntes fàcils de contestar en aquesta Audiència Pública 
i li demana que ho faci a la següent sessió. 
 
En segon lloc, respecte del que anomena salvatgisme a la via pública: patinets, bicicletes, gent 
que fa el que vol, reitera com ja ha dit en altres ocasions que la norma que regula aquests 
elements no serveix per a res. Per a l’intervinent, la única norma que serveix per a acabar amb 
el caos i l’anarquia existent és que l’Ajuntament amb el suport de la DGT és crear un registre 
voluntari per a majors de 16 anys i obligatori a majors de 18 anys que l’identifiquin amb la seva 
indumentària i que en cas d’accident la GUB els pugui identificar. 
 
En tercer lloc, reitera la mateixa pregunta que ja va fer quan es va treure l’aparcament de 
vehicles al carrer Artesania i és que quantes places d’aparcament s’han perdut en el districte a 
partir de la seva política de lluita contra el cotxe i quants vehicles s’han donat de baixa a 
conseqüència d’aquesta política. 
 
En quart lloc, pel que fa a la zona verda, per solventar els lios que s’ha generat, una manera 
ben senzilla es posar o diferenciar en els vehicles la R de resident de la V de visitant en una 
enganxina en els vidres del cotxe lliurada d’acord amb el registre de propietaris i s’acabaria 
amb el problema de la zona verda. Considera que el govern està generant un gran “follon” amb 
la zona verda i entén que els veïns estiguin molestos perquè la creació d’aquestes zones 
verdes o altres s’ha de fer de forma ordenada. 
 
En cinquè lloc, pel que fa al mercat de Montserrat, pregunta quan començaran les obres, què 
es farà amb l’aparcament que hi ha actualment i si pendent implantar la zona verda des de Via 
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Julia cap a dant fins a Mina de la Ciutat i de passeig Valldaura cap a Trinitat Nova o fins i tot 
cap a Ciutat Meridiana. 
 
Per últim, demana al govern que arregli el seriós i greu problema que té la ciutat amb les màfies 
de la ocupació. 
 
El regidor contesta que l’endemà hi ha una pregunta que fa referència a part de les preguntes 
que ha fet l’intervinent al principi sobre el tema de l’habitatge. Demà donaran resposta en el 
que pugui però amb tot pot dir que s’han construït o construint-se 240 habitatges, 108 en 
projecte i 59 delegades a cooperatives, en total 407 habitatges. 
 
Sobre el tema de les màfies, hi ha temes que s’han de resoldre en clau policial perquè són 
temes delinqüencials i, per tant, s’ha de fer menys política i més intervenció policial. Hi ha un 
marc legal. El que s’ha de fer amb les màfies és eradicar-les però com a totes les màfies s’han 
de “pillar”, s’ha de demostrar, etc.. Coincideix en que les màfies no han d’existir, s’han 
d’eradicar però no és tant fàcil resoldre-ho. 
 
El tema de les bicicletes i els patinets és una mica més complex. No creu que sigui una solució 
possible identificar als usuaris a través d’una samarreta com diu l’intervinent. En qualsevol cas, 
estem davant un canvi en la cultura de la mobilitat i no ho podem despreciar. Estem passant 
d’una cultura del cotxe a una cultura del cotxe i d’altres elements com bicicletes, patinets, etc.. 
També confia en el tema del cotxe comunitari o socialitzat així com una millora del transport 
públic. Aquest canvi de cultura portarà temps i genera alguns desajustos i alguns d’ells no 
agradables: problemes d’incivisme, de dificultats per a determinar l’espai natural de cada 
cosa... i s’ha d’actuar davant aquestes desajustos (per exemple, que vagin amb casc, que no 
puguin sortir de les zones que tenen, que tinguin assegurança...) per tal que quedi clar que 
estem davant d’un mitjà de transport urbà. 
 
Pel que fa al mercat de Montserrat les obres començaran al setembre de 2022. Els dos mercats 
coexistiran, una part del mercat actual continuarà i hi ha un punt que és el triangle que s’ha de 
resoldre pel proper mandat per a donar-li una sortida. 
 

14) Ramón Tomas. 
 
En primer lloc, en relació a les dificultats per a trobar un taxi, és cert que truques a les 08:00 del 
matí i no te l’agafen. Has de trucar 48 hores abans per a poder agafar un taxi adaptat. A les 
10:00 del matí et diuen que ja no hi ha mes taxis, que està el cupo complert i quan demanes 
explicacions et diuen que l’Ajuntament no dona més llicències de taxi. 
 
El regidor contesta que li resulta curiós que no s’arribi a la quota legal tal i com ha dit el Sr. 
Bertrand de Five (intervinent num. 7). Es una contradicció. Caldria analitzar què passa aquí. 
També pregunta a quina companyia concreta truquen. L’intervinent diu que truquen a la 
companyia taxi amic perquè disposen de la targeta blanca. Només poden trucar a aquesta 
companyia i no hi ha altres convenis més que amb taxi amic. A preguntes del regidor, 
l’intervinent diu que hi ha altres taxis adaptats però ja no formen part de taxi amic. El regidor 
considera que l’Ajuntament hauria de fer més convenis i no només amb taxi amic. 
 
En segon lloc, l’intervinent diu que viu al carrer riera d’Horta a la part d’abaix de tot i allà no 
arriben els cartells de les coses que es fan al barri (ni actes festius ni convocatòries òrgans de 
govern i/o participació). 
 
En tercer lloc, ja va parlar en una altra ocasió del problema que tenen al passatge de Santa 
Eulàlia amb Riera d’Horta que aparquen els cotxes tapant les dos voreres i els minusvàlids han 
de baixar a la calçada per a poder passar. 
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Respecte d’aquest últim tema, el regidor demana a l’intervinent que després de l’Audiència 
Pública es quedi a parlar amb el Gerent i la consellera tècnica per ajustar exactament el 
problema i poder visualitzar-lo. 
 

15) Luis Vila 
 
Diu que és veí del carrer Doctor Pi i Molist, carrer que és perímetre de la nova àrea verda de 
Porta. Es troba que els veïns que viuen a la banda dreta del carrer (números senars) no poden 
aparcar a l’àrea verda i només ho poden fer els veïns que viuen en l’altre cantó (números 
parells). Per tant, veu des de casa seva que al carrer Nou de Porta hi ha un seguit de places 
d’aparcament en zona verda però no pot aparcar allà com havia fet tota la vida. Per tant, ha 
d’anar al carrer de dalt que és Sant Iscle on hi ha el mercat i la zona blava, per la qual cosa, 
han d’anar amunt i amunt fins a Can Peguera per a poder trobar aparcament, si és que pots i 
molestant a altres veïns. El barri és el que é i ara se’ns diu que som del barri del Turó de la 
Peira quan son d’aquí de tota la vida i considera que el carrer Doctor Pi i Molist no és Turó de la 
Peira. No obstant això, si se’ls diu que administrativament son Turó de la Peira, ho accepten 
però que almenys no els causi problemes. S’ha d’arreglar perquè el que és absurd és que vegi 
places d’aparcament a 10 o 15 metres de casa i m’hagi d’anar a 400 metres per a poder 
aparcar. 
 
El regidor reitera, com ha di abans, que la implantació de la zona verda per fases pot generar 
distorsions. Però aquí tenim un problema més complicat i és que el carrer Doctor Pi i Molist, un 
costat és un barri i l’altre costat és un altre barri. A vegades quan obres un meló (en aquet cas, 
una àrea verda) et surten problemes inversemblants o curiosos. Les zones verdes són per 
barris i això suposa en algun cas alguna distorsió inversemblant o una mica absurda. Ho entén 
però no sap com es pot fer. Malgrat tot, considera que una solució a això és la que ja es va 
proposar a Vilapicina i és que quan es fa una àrea verda hauríem de ser capaços de donar un 
parell o tres de carrers al costat perquè no es pot ser tant rígid. S’han de fer ajustos però 
mentre no tinguem totalment desplegada l’àrea verda, serà una mica difícil. 
 
La consellera d’urbanisme i mobilitat Sra. Sara Belbeida Bedoui explica que dimecres vinent (és 
a dir, en un parell de dies) es farà la presentació de l’àrea verda del Turó de la Peira, en el mes 
de juny es començarà a pintar i, en aquest sentit, les persones del barri del Turo de la Peira 
podran aparcar a Porta i els de Porta, al Turó de la Peira, és a dir, serà una àrea verda 
compartida. Per tant, diu a l’intervinent que podrà aparcar allà on estacionava abans. 
 

16) Eugenia Castellanos. 
 
Exposa diferents qüestions. En primer lloc, vol que es reguli el tema de les targetes del 
transport de la gent gran perquè aquest matí han fet fora del bus a 5 o 6 persones. Hi ha 
diferents tretes: persones que cuiden a la gent gran i diuen que han perdut la targeta quan ja 
han pujat al bus, targetes de gent gran que les utilitzen fills, cosins... i en canvi la intervinent ha 
de pagar perquè supera els límits econòmics establerts. També hi ha picaresca respecte de les 
targetes de minusvàlids. En la zona on viu la tenen gent que està treballant a les obres. En 
segon lloc, diu que hi ha una obra al carrer Mas Duran, 68 que, quan la van enderrocar per la 
part del darrera, van sortir moltes rates. El senyor continua edificant i diu que suposadament ho 
fa sense permís d’obres. En tercer lloc, diu que el tema del punt vermell de l’Ajuntament 
(teleassistència) va divinament, la gent és molt amable. També va molt bé el tema de la neteja 
del carrer. 
 
El regidor contesta, pel que fa al fet que al mati hagin fotut fora del bus a 5 o 6 persones, és 
que els controls funcionen. Es tracta d’un sistema que, si no es compleix, genera molta 
insolidaritat. Pel que fa a les picaresques és important saber-les perquè genera insolidaritat en 
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detriment de les persones que sí que ho necessiten. És un greu problema. Sobre el tema de la 
obra del carrer Mas Duran, 68, prenen nota i esbrinaran si disposen de permís o no. 
 

17) Conchita Rodríguez 
 
La intervinent dona la raó a la Sra. Castellanos pel que fa al funcionament del botó vermell 
(teleassistència) però discrepa de la neteja dient que la zona de Can Dragó és un “estercolero”. 
Cada vegada que ve a l’Audiència Púbica diu el mateix: no netegen. Els diumenges sí 
escombren en una petita zona però la resta de la setmana no se’ls veu. L’Ajuntament va 
anunciar un pla de xoc de 80 milions. No sap on estan aquests diners. En segon lloc, està 
d’acord amb el que diu el regidor sobre el fet que ens hem d’adaptar a les noves formes de 
mobilitat i que deixem el cotxe més a casa però el que no està d’acord és en el fet que passejar 
pel carrer pel vianant sigui perillós perquè els usuaris de bicicletes, patinets i altre vehicles de 
mobilitat personal no respecten res. Que es reguli. Quan surt de casa, ha de mirar a dreta i 
esquerra per veure si bé algu a tota velocitat. 
 
El regidor, sobre aquest segon tema, indica que està regulat però una altra cosa és que no es 
compleixi la regulació, com ha dit en diverses ocasions. És igual que el tema de la neteja: hi ha 
uns horaris, hi ha papereres... però alguns no compleixen les normes i això genera distorsions. 
No es tracta de netejar tres vegades més sinó que allò que es neteja no s’embruti als cinc 
minuts. El que sí pot assegurar és que el servei de neteja de Barcelona funciona correctament i 
sí és cert que hi ha alguns punts conflictius o zones negres que s’estan afrontant i el nou 
contracte de neteja solventarà alguns d’aquests problemes. I per últim demana als veïns que 
siguin més exigents davant les persones que no compleixen les normes. 
 
La intervinent replica al regidor i introdueix el tema de les alergies que tenen moltes persones a 
Barcelona. Els plataners descarreguen la pelusa i això genera molts problemes a la gent amb 
alergies. Es un problema sanitari i no e sfa res. La pelusa segueix al terra a la zona de Can 
Dragó. 
 

18) Florentino Martínez. 
 
Diu que és el coordinador de l’escola d’adults de Ciutat meridiana i diu que ara ja saben perquè 
no es pot homologar la escola com a centre i és que està a zona verda. Pregunta, per tant, 
quina serà la postura del districte. 
 
El regidor diu que no és cert i afegeix que hi ha una voluntat de confondre als veïns que ho 
considera injustificable. La escola d’adults de Ciutat Meridiana depèn del servei d’educació de 
la Generalitat. Fa un mes van tenir una reunió on els gestors de la escola d’adults li diuen que 
la Generalitat els vol traslladar de lloc i anar a l’escola Picasso. El Districte els va dir que 
estiguessin tranquils perquè farien el que fos per tal que la escola no es mogui de lloc. Es fa 
aleshores una reunió entre el districte i el servei d’educació de la Generalitat i el districte els fa 
saber que no poden marxar d’allà perquè, a banda de la funció educativa, tenen una funció 
social en el barri molt important. Al cap d’una setmana els diuen que accepten que no es 
moguin d’aquí però els manifesten dos problemes: 1) per la seva dimensió i tamany aquesta 
escola d’adults no pot ser un centre i ha de ser una AFA i, per tant, han de dependre d’un tercer 
que es la escola Paolo Freire. El districte diu que això és un problema que no es pot solucionar 
des del districte (no tenen competències educatives) i que ho resolgui ensenyament. 2) la 
escola no està en les millors condicions físiques. El regidor els va contestar que certament els 
locals caldria millorar-los. Doncs bé, malgrat que és una responsabilitat de la Generalitat els 
van dir que el districte col·laboraria econòmicament per a la millora de les condicions dels 
locals. Considera el regidor que aquí no hi ha cap problema i que dir que no poden estar allà 
perquè estan en zona verda són excuses de mal pagador. La resta, no és cert. El districte ha 
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estat contundents en la idea que la escola d’adults no surti d’on està, han estat radicals però no 
té capacitat per convertir la escola en un centre. 
 
L’intervinent replica que el Consorci d’Educació només els assegura un curs més i per tant 
pregunta com és que l’Ajuntament no pot decidir quan forma part d’aquest Consorci. 
 
El regidor respon que el Consorci té competències sobre els locals però la política educativa és 
de la Generalitat. Per tant, com que hi ha un problema amb els locals, el districte contribuirà a 
solucionar-lo. Per tant, això del límit d’un any no és el que els han dit, són excuses. Considera 
que hi ha un problema corporatiu. Que sigui un problema el fet que el local estigui en zona 
verda és absurd perquè aleshores, com es justifica els anys que porteu instal·lats allà? 
 
L’intervinent reafirma que a ells els han dit que no poden ser per estar en zona verda però el 
regidor contesta que a ells no els han dit això. 
 
La presidenta intercedeix en la discussió a la que s’afegeix una senyora sense identificar que 
diu que actua en representació dels alumnes de l’escola (que insisteix en que els han dit que el 
problema es que la escola està en zona verda i, per tant, mai podrà ser centre ni homologar-se 
mentre no es requalifiqui el terreny) comprometent-se si volen a portar una persona del 
Consorci d’Educació i fer una reunió a tres bandes. De fet aquesta intervinent diu que el fet 
d’arreglar els locals els van dir al principi però han canviat d’opinió i ara argumenten la negativa 
en la qualificació del sòl que el que s’aixeca la escola d’adults. 
 
El regidor reafirma que algú està intentant confondre als veïns i, d’altra banda, tampoc posen 
cap problema al fet que es faci la escola en un altre indret del barri. Això  no agrada a la 
intervinent preguntant perquè han de marxar d’on estan quan porten 45 anys i com és que no 
té res a dir el districte si tenen el 40% de representació en el Consorci? Per això el regidor diu 
que el que s’ha de fer es arreglar els locals. 
 
Davant del fet que es maneguen informacions diferents i contradictòries, la presidenta 
considera que s’ha de tancar el debat i contrastar les informacions perquè hi ha vàries peces a 
estudiar. 
 
No obstant, el conseller Sr. Antoni Pallarés intervé per a dir que havien tingut una reunió amb la 
Generalitat i que el tema d’un any ho van dir com podien haver dit 2 o 3 anys. L’important  és 
que, mentre no hi hagi un altre espai on la escola es pugui convertir en centre, la escola es 
mantindrà on està. I s’adreça als representants de l’escola dient que tenen un problema laboral 
des del moment en que el departament d’ensenyament ha decidit aplicar una normativa de 
manera rígida que fins ara no l’aplicava d’aquesta manera i aquest canvi implica que una part 
dels mestres han de dependre de la Freire però això és un problema laboral d’ells i demana 
que no es fiqui a l’Ajuntament en aquesta discussió. Per últim, l’objectiu final és, com ha dit el 
regidor, que la escola d’adults es mantingui a Ciutat Meridiana. A preguntes del públic sobre el 
que es pensa fer, el futur de la escola s’està treballant, anuncia una propera reunió on es farà 
una proposta d’ubicació concreta i, mentre no hi hagi un espai alternatiu, seguiran on han estat 
45 anys. 
 

19) Miguel Gimenez. 
 
Exposa diferents qüestions. En primer lloc, fa referència als pressupostos participatius. Per les 
noticies que té, dels 10 pressupostos participatius que es van aprovar, hi ha 2 que estan 
realitzats: un relatiu a una sèrie de bancs a la via pública i una intervenció a la zona de 
Collserola. Per la resta i, conforme a la informació que facilita l’Ajuntament, alguns projectes 
estan al 10% altres al 20%. Ells pensaven que tindrien algunes notícies en el mes de febrer o 
març però el cert és que no han tornat a tenir noves notícies. Per tant pregunta quin és el 
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calendari que té el districte per aquests pressupostos que falten per executar, com van, se’ls 
dirà algo? 
 
En segon lloc, diu que en aquesta sessió s’ha parlat en part de la neteja. Vol fer un incís. Quan 
passeja per Can Dragó i veu alguna cosa, hi ha una APP municipal que es diu “Barcelona a la 
butxaca” i allà posa les coses que troba malament. Normalment se li contestat al cap d’un o dos 
dies i sempre li diuen que està en procés d’estudi, que es farà però el resultat final és que les 
actuacions que es fan són molt deficients. Això s’hauria de corregir. Espera que amb el nou 
contracte de la neteja el sistema funcioni millor. 
 
En tercer lloc, reitera un tema relatiu als cartellets sobre patinets i bicicletes posats en zones en 
direcció prohibida. Aquí sembla que hi ha més un despropòsit que un propòsit i és que qui va 
col·locar els cartellets ni saben on els van col·locar. De moment, no s’han tret. Espera que es 
faci aviat. Ho ha parlat amb la consellera d’urbanisme i mobilitat. 
 
En quart lloc, es queixa de les actuacions (l’intervinent parla de “fiestorros”) que es fan a Can 
Dragó. Sembla que hi ha una comissió que és la que decideix en quin llocs es fan els actes 
festius. Demana que, quan es tracti de festes i actes al barri de Porta, es demani la conformitat 
veïnal. La última que es va fer, diu que es va muntar bé, no va haver cap problema greu a 
diferència d’altres vegades però considera que no és la zona adequada amb habitatges al seu 
voltant i les molèsties són moltes, en especial, a nivell de soroll. Preferiria que no es facin més 
aquestes actes. 
 
Un últim tema fa referència al pipi can i els gossos. La solució passa, en la seva opinió, en que 
la Guàrdia Urbana passegi més pels carrers, multi a qui faci les coses malament i, si és 
necessari posar més guàrdies urbans, que es posin perquè la única manera per que els incívics 
tinguin comportaments cívics és la multa. 
 
El regidor contesta, pel que fa al tema de la neteja, que el nou contracte comença al setembre i 
llavors serà el moment d’avaluar si algunes de les qüestions que plantegen els intervinents 
milloren o no. Sobre el tema de les festes, la última que es va fer ara fa un parell de setmanes, 
el regidor va estar allí amb la Guàrdia Urbana per a veure com anava i va ser tranquil·la, si bé 
el desallotjament es va haver de forçar una mica. Aquests espais (parcs..) certament no són els 
més adequats però no hi ha cap argument perquè no es pugui fer una festa anual o algun acte 
de caràcter singular sempre que el tema estigui ben controlat i gestionat (en seguretat, 
sonoritat...). Això és inevitable perquè la ciutat no té espais sense que hi hagi cap tipus de 
molèstia. No ha de ser habitual però tampoc es pot prohibir. Pel que fa a copsar la opinió dels 
veïns se sap perfectament que diran i per tant els actes s´han de fer amb criteris rigorosos: 
horaris, seguretat, transport públic... Si s’ha de fer un debat veïnal no es faria mai cap festa. 
 
Davant alguns comentaris de persones del públic indicant que algunes festes comencen a les 
18h i desprès hi ha follon, vomiteres...., el regidor diu que ell va estar present en la darrera festa 
i pot assegurar que a la mitja hora d’acabar-se el concret la Guàrdia urbana havia fet fora de 
Can Dragó a tothom. Si algu se’n va anar al carrer del costat i va fer una actuació inapropiada 
és possible però el parc es va buidar. Valgui Can Dragó com exemple de convivència entre 
gent gran, gent jove i la darrera festa no va ser gens problemàtica. 
 
Una senyora del públic no identificada mostra el seu parer contrari a la darrera festa. El regidor 
contesta que no es va tractar de cap botellot, era un concert de rock català la mar de normal. 
 

20) Jeros. 
 
Exposa diverses qüestions. En primer lloc, exposa la situació del manteniment de les escales 
mecàniques i l’ascensor inclinat de Ciutat Meridiana. En especial, volen saber què passa amb 
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les escales mecàniques dels carrers Costabona i Agudes que estan parades fa mesos. Es 
canvia constantment el cartell que anuncia l’arranjament i posada en marxa de nou d’aquestes 
escales. En segon lloc, reclama la neteja interblocs amb manguera d’aigua perquè ja comença 
a fer calor i ja fa mala olor pel comportament incívic alguns veïns que orinen entre blocs a 
banda dels pipis dels gossos. En tercer lloc, reclama de nou el tema de l’ambulància per a la 
Zona Nord, no només Ciutat Meridiana. Explica que fa poc una senyora va caure en unes 
escales a la zona del Parc de l’Aqüeducte i va trigar molt l’ambulància en assistir a la senyora. 
En quart lloc, pregunta quin és el pla que té el districte en relació a la nit de Sant Joan que 
s’apropa. Ve gent de fora de Barcelona al metro de Ciutat Meridiana i tothom fa la festa allà. En 
cinquè lloc, demana més patrullatge de Guàrdia Urbana entre blocs perquè hi ha amb el bon 
temps molts botellots fets tant per adolescents com gent més gran i s’haurien d’evitar. Pr últim, 
vol lliurar un document en relació a la problemàtica que tenen els veïns del carrer Agudes entre 
els números 46 i 52. Diu que els veïns tenen fotos i vídeos en que es veu tots els dies des de la 
tarda fins a les 12 de la nit fent escàndol, trencant mobiliari, portals, interfonos. Lliurarà la 
queixa dels veïns en paper al Govern per tal de tenir-ho en compte i, si volen, es poden lliurar 
per mail o d’altra manera les fotos i vídeos que acrediten el que està explicant. Així mateix, està 
present a la sala una veïna que explicarà, perquè ho pateix diàriament, que hi ha nens de 15 i 
16 anys amb armes blanques pel carrer. Diu que també pot aportar fotos i vídeos i, quan 
truques a la urbana o als mossos, no venen. 
 
El regidor contesta, en primer lloc, que han anat un parell de vegades fins a les 04.00h pels 
diferents recons que hi ha a Ciutat Meridiana i que hi ha alguns bars musicals com per exemple 
el bar El Rodeo...i ara per ara no ha vist cap conflicte important. En qualsevol cas estan molt a 
sobre d’això amb la Guàrdia Urbana. En segon lloc, pel que fa al tema de l’ambulància per a la 
Zona Nord dona la paraula al gerent per tal que expliqui la situació, atès que, hi ha acord entre 
institucions, tenen els diners i queda per tancar el tema del local. El Gerent explica que, tal i 
com ha dit el regidor, tenim un acord amb el SEM, estem formalitzant un conveni per a poder 
cedir el local on s’estableixi la base d’ambulàncies, ells ens passaran els diners per a poder fer 
es obres d’adequació i, per a poder anar més ràpid, ens hem ofert per fer nosaltres les obres 
enlloc del departament de Salut de la Generalitat. Ells estan d’acord i ara els arquitectes estan 
preparant el projecte de l’adaptació que s’ha de fer en el local per a començar les obres el més 
aviat possible. Per tant, el tema està situat i tots els equips tècnics estan treballant amb aquesta 
finalitat. El regidor apunta que hi ha acord, estan els diners però la cosa va una mica més lenta 
del que els agradaria per qüestions administratives per l’adjudicació de les obres per tal que hi 
hagi una ambulància fixa. Lo positiu és que ho tenim però tardarà uns mesos més del que vam 
dir al principi però ho tindrem. 
 
En tercer lloc, sobre el tema de Sant Joan i el pla d’estiu, el regidor diu que estan treballant 
intensament en el pla d’estiu para evitar que es reprodueixin coses com les que han succeït en 
anys anteriors. En aquest sentit, informa que s’ha fet un increment del servei de Guàrdia 
Urbana amb una dotació especial que ha començat a principis de maig i que serà fins el mes 
d’octubre. Es un compromís que van adquirir en el seu moment i així ho estem fent. Tenim un 
pla que té a veure amb reunions que s’han fet amb propietaris de bars de la zona vermella 
(entenem Plaça Roja) així com en altres llocs com la plaça Angel Pestanya i també posen en 
marxa un pla de prevenció en el que confia que doni bons resultats. Per tant, de moment pot dir 
que a mes de maig estem molt millor que l’any passat. 
 
La intervinent insisteix en el tema de Sant Joan. El regidor contestat que és un dia molt concret, 
que no tothom va a Ciutat Meridiana (els de les platges poden dir el mateix que la intervinent) i 
en qualsevol cas és una peça més de l’estiu i, com ja da dit abans, estan treballant intensament 
en el pla d’estiu. 
 
El Gerent complementa la informació relativa al reforç de dotació de Guàrdia Urbana que 
patrullaran les nits del cap de setmana i dos dies més de la setmana i és que es tracta de 6 
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agents que aniran en moto precisament per tal que es puguin introduir en la zona entre blocs. 
No seran doncs dos cotxes patrulla sinó 6 motos que aniran veient els veïns amb les seves 
llums. No obstant algun veí sense identificar, diu que la urbana no passa per on ha de passar i 
que, quan ho fa, es nota 
 

21) Jose Alegre 
 
Comenta que no sap perquè però fa un temps que les coses del districte no van pel seu camí 
normal o almenys als veïns així els sembla. Per tant, voldria saber si encara hi ha la intenció de 
treballar conjuntament o seguim amb la desídia. Afegeix que fa pocs dies hi va haver consell de 
barri i es queixa que el regidor no va assistir, ho va dirigir el conseller del barri, van canviar 
l’ordre del dia en relació al que es va establir i consensuat en la comissió de seguiment. 
Considera que el districte es va atrinxerar, van anar a la seva, el van acusar de buscar jaleo 
quan el que va passar és que es va canviar l’ordre del dia i no es va comunicar l’absència del 
regidor. D’altra banda, diu que una mica més enrere van tenir una reunió amb el regidor per a 
parlar del casal de gent gran, es van fer unes propostes, alguna agafada amb interès pel 
districte malgrat que ell es va enterar a través del butlletí de Nou Barris i va demanar una reunió 
que no s’ha fet fins ara. Demana doncs aquesta reunió. 
 
El regidor contesta, davant de les diferents qüestions plantejades per l’intervinent, alguna 
d’elles poc clara, en primer lloc, que no té perquè anar a tots els consells de barri. No lés 
possible, va a cinc o sis a cada tanda de consells que es convoquen, els va alternant però no té 
perquè anar a tots. Per això hi ha el conseller del barri que pot presidir el consell. L’intervinent 
replica que s’hauria d’haver notificat l’absència del regidor. El regidor insisteix que té una 
agenda molt carregada i va als consells que pot, a banda de fer les reunions que calgui amb els 
veïns per a tractar temes ordinaris. D’altra banda, el regidor diu que l’ordre del dia del consell 
de barri hauria de ser el que es pacta en el consell de seguiment i està convençut que no va 
haver cap canvi en l’ordre del dia. L’intervinent replica que sí es va canviar perquè ell hi era. El 
regidor contesta que no s’hauria de canviar i, si s’ha fet, tenen dret a la queixa. 
 
L’intervinent també es queixa que a l’apartat precs i preguntes del consell de barri va sortir el 
tema del casal de gent gran , el tema de la neteja i d’altres i que, per un tema de temps o el que 
fos, moltes preguntes van quedar sense contestar. El regidor contesta  que a lo millor es van fer 
preguntes en aquell mateix moment i no es van poder contestar i d’aquí el suggeriment de fer-
les de manera anticipada per tal que es pugui preparar i respondre. 
 
A banda d’això, el regidor pregunta a l’intervinent ( perquè no ho ha entès quan ho ha 
comentat) a què es refereix sobre el que es va dir o deixat de dir en relació al casal de gent 
gran. L’intervinent es refereix a una reunió que van tenir amb el regidor i la directora de serveis 
a les persones i territori en relació al bar de l’antic mercat de Nuria. El regidor recorda que es va 
quedar que es miraria una part del mercat de Núria per veure si es podia encabir el casal de 
gent gran. L’intervinent diu que la proposta de l’associació de veïns era fer un edifici de dos 
plantes en el mercat per a posar el casal de gent gran i el local de l’associació, cosa que no li 
va semblar bé al regidor. El regidor discrepa perquè no va dir que no li semblés bé o no sinó 
que el mercat de Nuria és de l’Institut Municipal de Mercat de Barcelona i no és fàcil canviar l’ús 
que té. El que també va dir és que mirarien una part que era l’antic bar del mercat i veure si 
hauria alguna possibilitat. Un cop visitat el local, tampoc resulta factible perquè el van anar a 
veure i és impracticable, per la qual cosa, estan treballant en buscar solucions alternatives i que 
comptin amb el suport de Mercats. 
 
Com que la discussió es centra sobre si s’ha de fer una reunió o no i el contingut, intercedeix la 
presidenta del Consell del districte indicant que estan convertint l’Audiència en una reunió de 
detall a dos parts i hi ha gent connectada que no té perquè saber d’aquesta problemàtica, per 
la qual cosa, proposa que es faci una reunió de treball i no aquí a l’Audiència Pública. 
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De fet, el regidor diu que no té cap problema en repetir una reunió amb l’intervinent, si bé no és 
normal fer tantes reunions sobre el mateix tema però miraran de quedar i resoldre el problema. 
Quan a una reunió ve alguna persona en representació del barri considera que tothom està 
coordinat amb aquest persona. 
 

22) Raquel Gil. 
 
Aquesta persona no està a la sala i parla enlloc d’ella una intervinent que es diu Heidi i parla 
del nens que oscil·len entre els 23 i els 10 anys que es posen al carrer Agudes entre blocs i 
passen el temps fumant, bevent, s’orinen, ho embruten tot, és un caos. Estan fins a molt tard 
amb la música alta i la gent que ha de matinar per anar a treballar no pot dormir bé. Això es 
repeteix tots els dies. Els han trencat tres interfonos, dos finestres dels portals... no es pot 
seguir així. Explica que l’altra dia tot el bloc va trucar a la policia i els van intervenir ganivets i 
armes blanques de gran tamany. Hi ha fotos de tot això. Els han amenaçat i fins i tot colpejar a 
un veí. 
 
El regidor creu que si hi ha delictes s’han de perseguir pregunta a la intervinent si creu 
seriosament que això és un tema policial o al darrera hi ha un tema familiar, de pares. Aquí hi 
ha menors d’edat. La intervinent diu que es junta tot. Es tracta de nens on les seves famílies 
estan sent tractades per servei socials i la seva forma d’escapar d’aquesta situació és ajuntar-
se i fer el que fan, liar-la en els portal. Considera que això se’ls ha de tallar. 
 
El regidor torna a preguntar a la intervinent que si hi ha un problema familiar si la millora 
manera de començar és la policial. S’ha de veure, en el cas dels menors, si estan escolaritzats 
o no. Si no ho estan hi ha un greu problema. La intervinent diu que hi ha menors que estan allà 
des de les 10 del matí. El regidor diu que això s’ha de mirar perquè, des del punt de vista de la 
política educativa, els menors d’edat en aquest país a les 10 del matí han d’estar a la escola. A 
partir d’aquí convertir aquest problema en un tema policial és delicat per moltes raons. Amb tot, 
prenen nota. Per últim, el regidor diu al conseller del barri que si hi ha menors a les 11 del matí 
al carrer s’ha d’avisar a les escoles. El conseller Sr. Antoni Pallarès diu que s’avisa, que 
sempre són els mateixos, que van els mediadors, que s’entrevisten amb els pares però que és 
un tema complicat. 
 
La intervinent vol explicar que en el dia anterior hi havia un senyor voltant per la zona fins que 
van arribar els menors cap a les 8 del vespre i els va vendre droga perquè desprès es sentia 
molta olor a porro. Van trucar a la policia però abans que vinguessin, els menors van marxar. 
Arriba a la conclusió que hi ha un “chivato” en la centraleta telefònica de la policia perquè de 
seguida reben una trucada que els diuen que arribarà la policia. Ho va poder comprovar ahir 
mateix. 
 
Finalment, la presidenta pregunta a la consellera tècnica si hi ha alguna persona connectada 
telemàticament, contestant la consellera que no hi ha cap persona connectada 
 

I sense més assumptes a tractar, tot agraint la presència del públic i les preguntes i/o 
suggeriments que s’han formulat a la sessió, la presidenta del Consell del Districte 
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